
 

  
 

 

                                                                                              GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNINGEN I TREKRONER   

Referat af bestyrelsesmøde d. 15.02.2022. 
 
Tilstede:  Henriette, Kasper, Morten, Nicolai og Elsebeth 
 
  
1:  Orientering fra formand: 

a. Linkøpingvej 143 er blev solgt pr. 1.feb. 22 
         
2:  Orientering fra kasserer: 

a. Inkassosagen er afsluttet 
 
3:  Indkomne mails.  

a. Bestyrelsen har modtaget en mail fra Kirsten og Bent nr.149.   De oplyste, at vejbrønden ud 
for ”Brorlil - Søsterlil” var tilstoppet. Vi henvendt os til Kristoffer Skolen som har sørget for 
at vejbrønden er blevet renset med slamsuger.              

 
4:  Ref. fra sidst / er der ”hængepartier”?   

a.  Fortorvsfliser: 
       Vi skal have skiftet fliser i fortovet flere steder. Morten sørger for at indhente tilbud. 

b. Adgang til Grønningens e-boks. 
Vi har endelig fået adgang. 

 
5:   Alm. punkter  
 

a. Generalforsamling:  
Datoen bliver d.23.marts kl.19:00. Vi håber på, at kunne låne lokaler på Kristoffer Skolen. 
 

c. Træbeskæring: 
Træerne er blevet beskåret.  
 

d. Græsplænen. 
Græsplænerne trænger til gødning og kalk.  
Morten indhenter tilbud hos Roskilde Ejendomsservice, som i forvejen slår vores græs. 
 

e. Containere. 
Pr 1. maj 22 kommer der en ny affaldsordning i Roskilde Kommune. Det medfører, at man 
udover det, der sorteres i dag, også skal sortere i flere nye kategorier. Vi får nye containere 
i marts/april.  



 

  
 

 

                                                                                              GRUNDEJERFORENINGEN GRØNNINGEN I TREKRONER   

Man kunne vælge, om man ville have store containere, der blev tømt hver 3.uge eller 
mindre, som bliver tømt hver uge. Bestyrelsen har valgt, at vi får opstillet mindre 
containere. Dette til en merpris på under 200 kr. pr. husstand årligt. Bestyrelsen har 
vurderet, at det er bedre, end at have store ildelugtende containere stående i længere tid. 
 
I den forbindelse er det uundgåeligt, at affaldsstationerne skal udvides og fornyes. Vi får 
lavet et estimeret overslag over, hvad det kan koste. 
 

f. Havedage: 
Søndag d. 8.maj og søndag d. 11.sep. 
 

g. Haveudvalg:  
Vi kunne godt tænke os at få et lille have udvalg op at stå igen. Er der nogen, der har 
interesse i at være med eller har nogle idéer, er I mere end velkomne. Man kan henvende 
sig til Kasper (nr. 127). 
 

7:         Næste bestyrelsesmøde: 
            Onsdag d. 2.3.22.  
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